
 

Mødereferat af:  
Afd.44 Grundtvigsparken bestyrelsesmøde. 
 
 

Referat nr. 122 

Til stede var: Jens Schou, Egart Davidsen, 
Hanne Jørgensen, Lilly F. Mogensen og 
 Lasse H. Jakobsen 
 

Dag og år: 
03.01.24 

Pkt. 1.  Valg af ordstyrer 
 
 

Hanne 

Pkt. 2.  Valg af referent 
 
 

Lilly 

Pkt. 3. Godkendelse af referat 121 
 
 

Referatet godkendt 

Pkt. 4. Dialogmøde for Grundtvigsparkens 
beboere / Grundtvigskassen. 
 

Besøg af Grete ang. regnskab for haveaffald. 
Fint beløb indbetalt TAK til de beboere, der 
benytter ordningen. 

Pkt. 5 . Svømmehallen 
             Depotrum 
 

Svømmehallen: Vi venter stadig på en 
afgørelse fra forsikringen. Åbningstiden er 
derfor også stadig uvist. 
Ang. depotrum: Jens Christian havde ønsket  
en udtalelse fra bestyrelsen ang. forsat brug 
af depotrum i kælderen. 
Lasse meddeler J.C., at vi vil bibeholde 
depotrummene. Lejeindtægten af 
depotrummene indgår i afd. 44,s regnskab. 

Pkt 6. Modtagelse af nye beboere. 
 

Den a’jourførte folder til nye beboere 
godkendt med en tilføjelse: Opfordring til at 
tilmelde sig nabohjælp. 

Pkt. 7. Eventuelt 
 

Punkt på næste møde: Afholdelse af 
afdelingsmødet. 

 
 

 

 
 

 

 


